
Skolebestyrelsesmøde den 25. maj 2022 kl 16.00- 18.00 
I personalerummet 

Referent: Jannie 
 

 

Tilstede: Bente, Nina, Carsten, Christine, Jonas, Liselotte, Bård, Rasmus, Jannie 

 

 

Afbud fra: Rasmus, Ann - Kathrine 

 

Tid Punkt Tovholder Referent Evt. opfølgning 

5m min Konstituering af skolebestyrelsen 

• Valg af formand 

• Valg af næstformand 

Liselotte / Bente  Kort inden 
kommunalbestyrelsesvalget 
blev der konstitueret ny 
skolebestyrelse. Bente er 
stadig formand og Carsten 
er næstformand. 

 

10 min Økonomi: 

• Kort orientering om budgettet 
 

Bård / Bente Processen og regnskabet har 
været forsinket og udfordret 
grundet tilbagetrækning af 
budgetudmelding i nov, som 
havde fejl.  
Der er gentagne stor 
bekymring i forhold til det 
manglende budget, 
skolebestyrelsens ansvar og 
fremtiden. 
Kommunaldirektøren var 
overrasket over at der ikke er 

 



et budget og vil undersøge 
sagen nærmere og vende 
tilbage til skolebestyrelsen. 
Bente har kontaktet Ane S. 
og Hanne P., men de er ikke 
vendt tilbage endnu. 
 

30 min Juniorklub: 
Foreløbige ideer og forslag til juniorklubben 

Bård / Liselotte Klub er for overbygning og 
mellemtrin. 
Skolen vil stille lokaler til 
rådighed, det vil være 
forældrebåret, ala en 
forening. Der er enighed om 
at der arbejdes videre med 
dette.   
Bente står for punkt på 
dagsorden til fælles 
forældremøde 18 aug, 
(mellemtrin og overbygning) 
hvor forældrene bliver 
præsenteret for ideen og 
der kan dannes et udvalg.  
Den må ikke hedde Junior 
klub.  
 
 

 

30 min Drøftelse af skolebestyrelsens rolle 
fremadrettet 

Bente Dialog bla om hvordan 
skolebestyrelsen er med til 
at styrke børnenes og 
skolens udvikling.  
Samt samarbejde, dialog 
med det politiske system. 
Have fokus på at “arbejde” 
med et emne a gangen.  

 



Samarbejde med 
forældrene- er der emner 
som kan tages op og 
arbejdes med. 
Der ska laves en tydelig 
ramme for hvordan 
forældre, bestyrelse og 
skolen kommer i kontakt og 
får en god dialog.  

5 min Orineternig om næste bestyrelsesmøde 22/6 Bente  Det besluttes, grundet 
økonomi, at der ikke er mad 
til møder. Næste møde 
bliver 16.06 - kl 16.00-18.00 

 
 

5. min Gennemgang af brugen Sharpoint  Rasmus Punktet er fra tidligere, hvis 
der var behov. 

 

5 min Evt.  Kontakt fra forældre ang der 
ikke var personale tilstede til 
VIP festen. Der er desværre 
ikke 
ressourcer/personaletimertil 
at sende personale med. 
Dette hænger bla sammen 
med manglende tildeling til 
SFO.  
 
Kalender for næste skoleår 
sendes ud på mandag.  
Der er fælles forældremøde 
for I og V 11.08 - 18.08 for M 
og O. 
Skolebestyrelsesmøde 
torsdag 25.08 kl. 18.00 - 
20.00 
 

 



Bente deltager i 
ansættelsesudvalget til 
vores kommende 
pædagogiske leder.  

 

Bemærk: Der serveres ikke mad. 


